
Protokół Nr 9/2021 
z  posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

 Rady Miejskiej Białogardu  
w dniu 6 lipca 2021 r. 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej. 
 
Porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Białogardu z tytułu raportu o stanie Miasta  
      Białogard w roku 2020 - druk A, 
b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31  
      grudnia 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 
      2020 - druk B, 
c) w sprawie absolutorium dla Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta  
       Białogard na rok 2020  – druk C, 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 – druk D, 
e) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk E, 
f)  w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk F, 
g) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk G. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
          komisji. 

Posiedzenie o godz. 935 „otworzył i prowadził” R. Borkowski  Przewodniczący Komisji 
Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej Białogardu.  
 Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 8/2021 
z posiedzenia komisji w dniu 23 czerwca 2021 r.  
   Komisja przyjęła protokół Nr 8/2021 z posiedzenia w dniu 23 czerwca 2021 r., głosując:   
za - 5 (jednogłośnie).  
 

Przewodniczący Komisji wnioskował o rozszerzenie porządku posiedzenia 
o rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
             - w sprawie skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu - druk H, 
             - zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
dla dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard - druk I. 

Komisja, głosując: za – 5 ( jednogłośnie)  dokonała zmiany porządku posiedzenia. 
 

Projekt uchwały w sprawie skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu  
 
Ad 2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu - druk H  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Komisji. 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji  nie zajęła stanowiska w sprawie projektu 
uchwały skargi dotyczącej działalności Burmistrza Białogardu - druk H, głosując: za - 2, przeciw 
- 2, wstrzymało się -1. 
 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 
drogowego dla dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard - druk I 

 
             Projekt uchwały przedstawili i omówili wnioskodawcy projektu uchwały radny 
R. Borkowski  i radny J. Sosnowski. 
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Zastępca Burmistrza K. Siwek - poinformowała, że uchwała wywołuje określone skutki 

finansowe i opinia Burmistrza Białogardu jest negatywna z uwagi na brak przez 
wnioskodawców wyliczeń kosztów.  

 
Radny J. Sosnowski - poinformował, że jako wnioskodawca projektu wycofuje swoje 

poparcie projektu uchwały i wnioskuje o ściągnięcie projektu uchwały z posiedzenia komisji.  
 

Przewodniczący Komisji - wnioskował o ściągniecie projektu uchwały z porządku 
posiedzenia komisji.  

 
Komisja odstąpiła od wydania opinii w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest 
Miasto Białogard - druk I. 

 
c) w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Białogardu z tytułu raportu o stanie  

        Miasta Białogard w roku 2020 - druk A 
 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wotum zaufania dla 
Burmistrza Białogardu z tytułu raportu o stanie Miasta Białogard w roku 2020 - druk A, 
głosując: za - 2, przeciw - 0, wstrzymało się - 3. 
 

d) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień  
31 grudnia 2020 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta 
Białogard na rok 2020 - druk B 

 
Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 2020 r. wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2020 - druk B, głosując: za - 5 
(jednogłośnie).  

 
e) w sprawie absolutorium dla Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu 

Miasta Białogard na rok 2020 - druk C 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2020 - druk C, 
głosując: za - 2, przeciw - 1, wstrzymało się - 2.  

 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk D 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
o zmianie uchwały budżetowej na rok 2021 - druk D, głosując: za - 5 (jednogłośnie).  

 

g) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk E 
 
Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji nie zajęła stanowiska w sprawie  projektu 
uchwały   w   sprawie   nadania   medalu   „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk E, 
głosując: za - 1, przeciw -1, wstrzymało się - 3. 
 

h) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk F 
 

Komisja rozpatrzyła i po przeprowadzonej dyskusji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk F, głosując: za - 3, 
przeciw - 0, wstrzymało się - 2. 
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i) w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla miasta Białogardu” - druk G 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za 
zasługi dla miasta Białogardu” - druk G, głosując: za- 5 (jednogłośnie).  
 
Ad 3. Sprawy różne. 

Radny J. Sosnowski - wnioskował o skoszenie trawy na boisku przy ul. Kisielice Duże. 
Poinformował, że jako Radny wstydzi się wyglądu boiska.  

Okoliczni mieszkańcy własnymi środkami dbają o boisko, natomiast ludzie z całego 
miasta demolują je.   

Radny - poinformował, że na ul. Słonecznej po ostatniej imprezie młodzieży musieliśmy 
wszystko naprawiać. Poniszczone były ławki, porozbijane były kosze.  

Radny - wnioskował o usunięcie starego jesionu, który utrudnia widoczność przy 
wyjeździe z Kisielic Małych. 

Radny - zwrócił uwagę na zapadający się chodnik na moście na Parsęcie.  
Przewodniczący Komisji - poruszył sprawę kwestię ponownego uruchomienia 

sygnalizacji świetlnej na ul. Kołobrzeskiej.   
Sekretarz Miasta - odpowiedział, że Zarząd Dróg Wojewódzkich udzielił odpowiedzi,  że 

nie będzie finansował naprawy świateł z własnych środków, ponieważ późniejsza wypłata 
odszkodowania spowoduje to, że nie dostaną pieniędzy, ponieważ pieniądze pójdą do ogólnej 
puli  Zarządu Dróg Wojewódzkich a nie do rejonu białogardzkiego. W związku z  tym Zarząd 
Dróg Wojewódzkich czeka  na wypłatę odszkodowania i po otrzymaniu wypłaty naprawi światła. 
Taka była odpowiedź z ubiegłego tygodnia.  

 Przewodniczący Komisji - poruszył kwestię zamontowania lustra drogowego przy 
wyjeździe z ulicy Piastów na ulicę Chopina.  

Radny - poinformował, że samochody stoją przy samym skrzyżowaniu i aby wyjechać ze 
skrzyżowania trzeba wyjechać samochodem do połowy jezdni. 

Radna E. Żółtowska - poinformowała, że obserwuje od dłuższego czasu obserwuje 
jakość sprzątania w mieście. Wychodząc przed godziną 600, po 600, o 700, o 800, o 900, o 1000 
widziała sprzątających ludzi, którzy zbierają i do worków pakują wszystkie śmieci. Cały czas do 
godziny 1000 pracownicy dobrze i ciężko pracują.  

Radna pochwaliła wybudowanie ścieżki rowerowej biegnącej równolegle do 
ul. Kołobrzeskiej w kierunku sklepu „Lidl”.  

Przewodniczący Komisji - proponował  dokupić dwie fotopułapki. Poinformował, że na 
chodniku koło sklepu „Lidl” zostały wycięte deski. Zdaniem Radnego warto zamontować 
fotopułapki w miejscach newralgicznych przy nielegalnych wysypiskach śmieci. 

   
Ad 4. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1053  Przewodniczący Komisji 
R. Borkowski zakończył posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady 
Miejskiej Białogardu. 
 

protokołowała: Joanna Kamińska 

           
 
           Przewodniczący Komisji  

              
                                                       Robert Borkowski  


